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Inleiding: 'Tegemoetkoming energiekosten Phoenix Schaijk' 
 
Dorpshuizen zijn om vele redenen belangrijk voor de leefbaarheid in onze dorpen. Volgens 
Voor de Dorpen zouden we er dan ook alles aan moeten doen om onze Dorpshuizen te 
ondersteunen, onderhouden en begeleiden. 
 
Met de stijgende energieprijzen zijn er door ons als gemeente Maashorst maatregelen 
genomen ten gunste van onze dorpshuizen:  

• In 2022 hebben alle dorpshuizen subsidie gekregen om de kosten van de 
energieverhoging te compenseren 

• In 2023 krijgen zij het exploitatietekort gecompenseerd. 
 
Ons is ter ore gekomen dat alle dorpshuizen in de gemeente Maashorst bovenstaande 
hebben gekregen, behalve de Phoenix in Schaijk. Gevolg is dat de Phoenix deze kosten 
doorberekend aan verenigingen, die daar volgens de door ons bereikte berichten mee in de 
knel komen. Dit leidt tot financieel ongunstige gevolgen voor verenigingen en leden. Dat is 
jammer, maar vooral zorgelijk. Deze regelingen zijn daar juist voor bedoeld.  

 
Vragen: 
 
Kan de portefeuillehouder bovenstaande bevestigen? 
Wordt de Phoenix met terugwerkende kracht alsnog gecompenseerd?  
Of worden de exploitatietekorten van verenigingen gecompenseerd? 
 
 

 
 

Ondertekening: 

Datum en tijdstip indiening : 1-11-2023  

Fractie : Voor de Dorpen (VdD)  

Naam indiener : Davy van der Ven  

 

 

 


